
 

  

 

Noteringar från stormöte  

Datum: 2024-10-03 kl 18.00 – Fagersta MKs klubblokal  

 
Agenda  
 
1. Ordförande hälsar välkomna 

- Bengt Rullarn hälsade alla välkomna till detta stormöte/uppföljningsmöte 
Nattkröken. 

2. Genomgång av kvällens agenda. Finns det fler punkter? 
- Ingen flaggade för fler punkter i detta skede. Rullarn och Ann påtalade att alla 

skulle våga hojta till om de kom på något så det inte skulle falla bort. 
3. Deltagarlistan skickas runt  

- Hela 41 medlemmar kom på detta möte, fantastiskt. 
4. Finns det punkter att kommentera från föregående stormöte? 21 augusti 2024 

- A) Det som diskuterades mest på senaste stormötet var vilken sorts tävling 
klubben vill göra 2025. Den frågar tar vi med senare under detta möte igen.  
B) I augusti talade vi även om möjligheten att beställa tröjor. Det framfördes 

denna kväll att beställningslista ligger i lokalen. Skynda skriv upp, annars går 
beställningen. 

5. Årets Nattkrök - Info om utfallet, Domarrapport, enkät, ekonomi 
- Staffan höll en genomgång om Nattkröken som var väldigt lyckad. Han 

presenterade att både rapport från domare, teknisk rapport och enkät till de 
tävlande varit fyllt av positiva kommentarer. De förbättringsåtgärder som 
föreslagits tar vi till oss och tar lärdom utav.  
Även ekonomiutfallet presenterades och visade på vinst.  

6. Kommentarer från stormötet på tävlingen. 
- Podiet ställde frågan till representanter från respektive sträcka samt övriga 

mötesdeltagares tankar kring tävlingen. Detta finns sammanfattat i bilagan 
”Kommentarer från sträckchefer, funktionärer etc från Nattkröken 2024” 

7. Vad ska vi köra för tävling 2025? Rally-SM, Svenska Cupen? Andra förslag? 
- Spontant nämndes att dörren är öppen för det mesta. Dock ej SM eftersom vi 

tidigare beslutat att inte anmäla oss och att den planeringen redan är i full 
gång. Snabbt kom samtalet i gång igen kring Svenska Rally Cupen. Vill vi köra 



den i stället? Kanske lägga till fler cuper i samma tävling? Vi ska komma ihåg att 
det kan komma upp till 200 bilar då. Vad säger markägarna om det? Sätter de 
gränser på antal? Ja, eventuellt. I alla fall vissa markägare är mer restriktiva 
vilket vi både måste ha i åtanke och respektera.  
Bengt nämnde att styrelsen spånat löst om att ev öppna för samarbete med 
andra klubbar. Både för att få ihop mer folk till tävlingar men även för att 
bredda kompetensen. Mötet kom tillbaka till om klubben kanske ska köra lika 
som detta år men då nämndes att det kan vara bra om vi alternerar oss och 
inte fastnar i samma spår. De tävlingar klubben genomfört de senaste åren har 
helt klart legat på sådan hög nivå att vi förtjänar att få uppmärksamheten i en 
tävling som till exempel SRC. Skillnaden är att den tävlingen är notad. Röster 
höjdes bland deltagarna att statusen på en sådan tävling är så hög att det 
gynnar hela Fagersta eftersom det lockar mer publik. 
Andra alternativ till tävlingar som nämndes var Super Cupen och Mas-cupen.  
Mötet kom ändå tillbaka till frågan om SRC och att vi först måste få klart om 
eventuella samarbeten – vill grannklubbar göra något tillsammans med 
Fagersta MK och i så fall, är de intresserade av SRC? 
Sist kom nästa alternativ upp att kanske pausa helt och ha ett mellanår utan 
någon tävling alls eller köra en 7-klubbars tävling. 
Staffan och Bengt berättade att inbjudan kommit till möte för DM om 
kalenderfördelning. Vi har lagt önskat datum men krockar det så kanske vi inte 
kan köra den helgen alls. 
Sammanfattningsvis en het fråga som stöttes ett långt tag. Till slut landade 
mötet i att börja med att prata med grannklubbarna och sen återkomma till 
frågan. 
 

Övriga frågor 
A ) Ska vi beställa FMK-tröjor? Beställningslista ligger på klubben. 

- Som tidigare nämnts så är det snabba ryck om man vill beställa. 
B ) Frågan om funktionärsfest.  

- Styrelsen har kommit fram till att det blir för tajt att hinna med en fest för att 
tacka alla funktionärer som ställt upp för klubben under detta år, innan 
julborden drar igång. Får troligen bli i tidigast februari. Eventuellt pratas det om 
kombinerad funktionärsfest och klubbfest men det får vi återkomma till. 
Oavsett så tar vi funktionärslotteriet på årsmötet istället så inte det dröjer för 
länge. När det väl är dags för fest så kommer alla som hjälpt till både under 
Nattkröken och andra tävlingar under året, få en inbjudan. 



C ) Skjutbanevägen 
- I samband med diskussionen kring tävling 2025 så tog Staffan upp att klubben 

har banlicens på Skjutbanevägen i nästan två år till men inget markägaravtal. 
Får vi till det så kanske det går att ordna någon träning. Stefan Palmér tog på 
sig att se över detta. Tar stöttning när det behövs. Viktig om det blir av med 
träning att vi kommer ihåg att kontakta skytteklubben så det inte krockar med 
deras aktiviteter.  

D ) Årsmötet söndagen den 24 november 2024. Motioner från medlemmarna ska 
vara inlämnade till styrelsen senast 14 dagar innan. 

- Påmindes igen om vikten av att skicka in motioner till årsmötet.  
 

 
 
Styrelsen tackar alla som deltog i mötet och det varmaste tacket till Kjell och Gunilla 
Carlberg som tappert stod vid grillen och fixade hamburgare. 
På återseende den 24 november! 
 
 
 
Vid pennan/ 
Britt Hansson, 2024-10-06 


